
Årsmöte 14 april 2018, punkt 12 a  
propositioner från styrelsen 

Proposition: namnbyte på tennisklubben 
 
Gustavsbergs TK är ett fint klubbnamn och vi är stolta över vår historia. Nu är vi 
dock på väg in i en annan fas där vi framförallt satsar på att få fram fler banor inom 
Värmdö kommun för att tennisen fortsatt ska vara stark i regionen.  
 
I samband med att vi nu går in en ny era så har vi också tagit ett helhetsgrepp kring 
vår visuella identitet och hittat en fin bas som stärker vår tennisklubb.  
 
Med en stark verksamhet, en ny visuell identitet, planer på en kompletterande 
anläggning på en annan plats, känner vi att ett naturligt steg är att byta namn på 
klubben. Vårt upptagningsområde är hela Värmdö och det vill vi lyfta fram i 
namnet, därav vårt förslag: Värmdö Tennis*  
 
Kort varför vi föreslår ett namnbyte: 
•  Vårt upptagningsområde är hela Värmdö och det tycker vi ska synas i namnet. 
•  Klubben satsar på att bygga en kompletterande anläggning på en annan plats, 

dvs inte i Gustavsbergs centrum. 
•  GTK kommer med stor sannolikhet inte vara kvar i Gustavsbergs Centrum 

(p.g.a. kommunens framtida planer). 
•  Värmdö är ett känt namn nationellt och har en positiv klang namn, det vill vi 

vill ta vara på.  
•  Vi vill att den förändringsresa vi nu går igenom ska bli ännu tydligare genom 

ett namnbyte. 

Förslag på ny logga Befintlig logga 

*Observera att enligt RF behöver en idrottsförening heta förening, sällskap eller klubb så 
vårt formella namn blir Värmdö Tennis Klubb, men det som syns utåt blir Värmdö Tennis.  


